

Title (en)

SKI BINDING PARTS, IN PARTICULAR TOEPIECES.

Title (de)

SKIBINDUNGSTEILE, INSbesondere VORDERBACKEN.

Title (fr)

ELEMENTS DE FIXATION DE SKI, EN PARTICULIER MACHOIRES AVANT.

Publication

EP 0466860 A1 19920122 (DE)

Application

EP 91902676 A 19910116

Priority

- AT 23190 A 19900205
- EP 9100062 W 19910116

Abstract (en)

[origin: WO9111231A1] A ski binding part can slide along the ski in a guide rail (14) attached to the ski and can be releasably locked in predetermined positions. The ski binding part is fixed at the chosen position on the guide rail (14) by a spring (11) loaded catch part (10) with an actuating element (6) which can be adjusted at two different vertical heights. This ski binding part can be used with a heelpiece (5) connected by a metal strip (3) to the ski binding part. To this end, the actuating element (6) has an additional (third) surface (22) by means of which the catch part (10) can be locked in two defined vertical positions. The heelpiece (5) with the metal strip (3) can therefore be adjusted relative to the toe pieces (4), or both ski binding parts (8, 9) can be adjusted in the longitudinal direction of the ski.

Abstract (fr)

La présente invention concerne un élément de fixation de ski déplaçable dans le sens de la longueur du ski et enclenchable de manière amovible dans des positions de crantage pré-déterminées, sur une glissière (14) solidaire du ski. Un élément d'arrêt (10) chargé par ressort (11) et possédant un élément d'actionnement (6) réglable en deux hauteurs différentes sert à l'immobilisation des différentes positions choisies de l'élément de fixation de ski sur la glissière (14). Afin de pouvoir utiliser un tel élément de fixation de ski en même temps qu'un porte-talon (5) relié au moyen d'une bande métallique (3) à l'élément de fixation de ski, l'invention prévoit que l'élément d'actionnement (6) présente une autre (troisième) surface (22) par laquelle l'élément d'arrêt (10) est enclenchable à deux hauteurs définies. Ceci permet de régler soit le porte-talon (5) avec la bande métallique (3) relativement à la mâchoire avant (4), soit les deux éléments de fixation de ski (4, 5) dans le sens de la longueur du ski.

IPC 1-7

A63C 9/00

IPC 8 full level

A63C 9/00 (2012.01)

CPC (source: EP US)

A63C 9/005 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9111231A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR LI

DOCDB simple family (publication)

WO 9111231 A1 19910808; AT 396432 B 19930927; AT A23190 A 19921115; DE 59101989 D1 19940728; EP 0466860 A1 19920122;
EP 0466860 B1 19940622; JP H04505874 A 19921015; US 5192090 A 19930309

DOCDB simple family (application)

EP 9100062 W 19910116; AT 23190 A 19900205; DE 59101989 T 19910116; EP 91902676 A 19910116; JP 50253991 A 19910116;
US 76827491 A 19910927